
ZEBRANIE RADY RODZICÓW 

PRZY SZKOLE PODSTAWOWEJ NR 1 

W KÓRNIKU 

Z DNIA 24 KWIETNIA 2017 ROKU 

I. 

1. Prowadzący zebranie Przewodnicząca Prezydium Rady Rodziców Pani Emilia Urbaniak 

2. W zebraniu uczestniczyło 10 osób. 

3. Listę uczestników zebrania stanowi załącznik nr 1 

4. Nazwisko protokolanta – Natalia Pyrzowska 

  II. 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przedstawienie poniższych kwestii: 

a. Oferta zajęć na pierwszy tydzień ferii ustalona na poprzednim zebraniu 
i. 31.01.2017 wycieczka Brama Poznania koszt 10 zł/os. – galeria zdjęć 

dostępna na stronie www SP1 Kórnik – Rada Rodziców. 
ii. 01.02.2017 10:00 – 13:00 interaktywne przedstawienie Baśnie i Waśnie w 

szkole – koszt 10 zł/os  
iii. 02.02.2017 wyjazd do Kinepolis na film animowany pt. Sing, zbiórka przed 

szkołą godz. 9:00, koszt 10 zł/os 
iv. 03.02.2017 10:00 – 13:00 zabawa karnawałowa dla klas 0-6 (tutaj potrzebne 

będzie wsparcie rodziców w roli animatorów) 
v. Koszty powyższych w kwocie przekraczającej ww. 10 zł/os zostaną 

dofinansowane ze środków Rady Rodziców. 
Oferta spotkała się z bardzo dobrym przyjęciem. Z zajęć wymienionych w pkt i. do iii. 
Skorzystało odpowiednio 30, 12 i 59 osób. Zabawa karnawałowa z braku odpowiedniej 
ilości chętnych nie odbyła się. 

 
b. Na poprzednim zebraniu Rada Rodziców postanowiła wesprzeć świetlicę akcją: 

ODCZARUJMY ŚWIETLICĘ organizując w klasach zbiórkę kredek, gier, puzzli, 
zabawek edukacyjnych wśród uczniów.  – informacja o akcji została przekazana 
klasom przez przedstawicieli oraz w formie plakatów na terenie szkoły. Akcja spotkała 
się z dużym odzewem (dokładne podsumowanie wkrótce). Najwięcej zebrała klasa 
4a, która została nagrodzona słodkimi upominkami.  

c. Na poprzednim zebraniu ustalono, że przewodnicząca Rady Rodziców poprosi p. 
Dyrektor o uruchomienie zakładki Rada Rodziców na stronie internetowej Szkoły. Na 
tej stronie publikowane będą: 

i. Skład Rady Rodziców 
ii. Terminy zebrań Rady Rodziców 
iii. Protokoły z zebrań Rady Rodziców 
iv. Roczne Sprawozdania Finansowe.  

Zakładka została uruchomiona pod adresem: http://www.sp1kornik.pl/rada-
rodzicow.html  

d. W czasie styczniowych zebrań dla rodziców Rada Rodziców z pomocą uczniów 
starszych klas zorganizowała stolik z poczęstunkiem: kawa, herbata oraz ciastami i 
galaretkami domowej roboty. Każdy napój i ciasto sprzedawano po 2 zł, w sumie 
udało się zebrać kwotę: 425,80 zł. Dziękujemy za pomoc i zainteresowanie akcją. 

e. W czasie najbliższego zebrania będziemy zbierać fundusze w ten sam sposób; do 
obsługi stoiska zgłosiły się: p. Baranowska (od 16:00), p. Kozica (16:30 – 18:30), p. 
Nowak (18:00 – 18:30), p. Pyrzowska (17:15-18:30). 
Prośba o zorganizowanie ciast w swoich klasach i dostarczenie na stolik ok. 
16:00. (potwierdzenia kto przygotuje ciasto proszę przesyłać na adres: 
pyrzowscy@gmail.com). 

f. Rada Rodziców nie organizowała w tym roku słodkiego prezentu na Zajączka, 
zamiast tego były cukierki na I Dzień Wiosny. 

http://www.sp1kornik.pl/rada-rodzicow.html
http://www.sp1kornik.pl/rada-rodzicow.html
mailto:pyrzowscy@gmail.com


g. Dnia 19/05/2017 zostanie zorganizowany II rodzinny rajd pieszy. Tym razem oferta 
obejmuje uczniów klas 4-6 oraz ich rodziców. Wyjazd autokarem do Łękna o godz. 
8:30 ze szkoły. W ramach rajdu będą 4 zadania przyrodnicze, ognisko, wigwam. 
Powrót do szkoły przewidziany na godz. 15:00. Koszty imprezy pokrywa Rada 
Rodziców.  

h. 02.06.2017 9:00 – 11:00 na Błoniach szkoła organizuje dzień sportu. Rada Rodziców 
jak co roku organizuje poczęstunek dla dzieci. Grill zostanie wypożyczony z Domu 
Dziecka w Bninie – potrzebny rodzic chętny do przewiezienia grilla busem. 
Dodatkowo potrzebnych 2 panów do obsługi grilla i po 1 rodzicu z każdej klasy do 
obsługi imprezy. 

i. Na fali ostatnich sukcesów koszykarek (III miejsce wśród szkół podstawowych w 
Wielkopolsce) Rodzice wyrazili zainteresowanie wynikami testów do klasy sportowej 
oraz zapytali o możliwość zwiększenia ilości klas sportowych i wprowadzenia nowych 
dyscyplin (jak piłka nożna pod patronatem Kotwica Kórnik – klubu od 90 lat 
działającego w Kórniku, czy kolarstwa). Pani Dyrektor mówiła, że niezbędna jest 
zgoda Burmistrza, ale gdyby takowa została uzyskana, wsparłaby temat, choć na 
pewno wymagałby dużych wysiłków przy ustalaniu planu lekcji. Planowana jest też 
modernizacja piłkarskiego boiska na terenie szkoły (kolejny projekt, po 
termomodernizacji). 
 

3. Na zebraniu obecna była p. Dyrektor Ewa Szybiak Lewandowska i poruszyła następujące 
kwestie: 

a. 01.06.2017 Szkoła zorganizuje happening czytelniczy w ramach akcji ogólnopolskiej 
„Jak nie czytam jak czytam”. Będziemy się starali pobić rekord. Każdy uczeń ma 
tego dnia przynieść ulubione książki i przebrać się, prosimy też o zgłaszanie się 
rodziców mogących wesprzeć imprezę swoją obecnością. Planuje się, że dzieci wraz 
z czytającymi i opiekunami zajmą promenadę od Białej Damy aż do pomnika 
Szymborskiej. 

b. Poprosiła, aby Rada Rodziców zorganizowała referendum w sprawie mundurków, 
w związku reformą szkolnictwa i połączeniem z Gimnazjum. Listy do głosowania 
przygotuje i przekaże do sekretariatu dla wszystkich nauczycieli przewodnicząca 
Rady Rodziców. 

c. Przedstawiła plany dot. klas siódmych – będzie się starała, jeżeli tylko będzie 
możliwość, utrzymać dotychczasowych wychowawców oraz nauczycieli przedmiotów 
podstawowych (tutaj potrzebna jest aprobata z kuratorium), przedmioty 
specjalistyczne (np. chemia, fizyka) będą wykładane przez nauczycieli z gimnazjum.  

d. Podstawa programowa dla klas siódmych jest już znana, a nauczyciele przechodzą 
szkolenie przygotowujące do jej realizacji. 

e. Klasy siódme będą miały 2 języki obce: j. angielski oraz j. niemiecki. 
f. Obecne składy zerówek, w klasie pierwszej zostaną wymieszane. 
g. Szkoła wygrała Unijne fundusze na termomodernizację – projekt o wartości 

3.000.000 zł obejmie budynek obecnej podstawówki i gimnazjum (bez Sali 
gimnastycznej), zostanie zrealizowany jeszcze w tym roku, największe prace będą 
wykonane w czasie letnich wakacji, ale część prac może się odbyć także w trakcie 
roku szkolnego. Rodzice mogą zostać poproszeni przez wychowawców klas o drobne 
wsparcie, przy przygotowaniu klas. W związku z termomodernizacją zakończenie roku 
szkolnego najprawdopodobniej odbędzie się na Oazie. 

h. Zagrożenie ze strony gry internetowej, która wymaga od uczestników wykonywania 
realnych zadań prowadzących do okaleczenia się, a ostatecznie nawet do 
samobójstwa. Ofiarą gry padł uczeń ze Środy Wielkopolskiej. Psycholog szkolny 
przeprowadził rozmowy z uczniami. 
Prośba do rodziców o przedstawienie tego zagrożenia na zebraniach 
klasowych.  

 
4. Zamknięcie zebrania przez Przewodniczącą Prezydium Rady Rodziców. 

Protokolant 

Natalia Pyrzowska 

Załącznik 

Lista obecności z dnia 24/04/2017 


